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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.31.2021 

Protokół nr XXXI/21 

XXXI Sesja w dniu 29 listopada 2021 w zdalnym trybie obradowania. 
Obrady rozpoczęto 29 listopada 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:04 
tego samego dnia. 

Miejsce: Obrady XXXI sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Natalia Dworak 

Numery podjętych uchwał: XXXI/311/21– XXXI/326/21 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr XXXI/311/21 do nr XXXI/326/21. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 
1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 
 

Lista obecności gości:  

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra.  

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Mecenas Martyna Jezierska. 

6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

7. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 
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8. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie 

Mariusz Grabarczyk. 

9. Dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 1 w Porębie Marzena Orzoł. 

10.  Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 

11.  Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus. 

12.  Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

13. Opiekun Młodzieżowej Rady Miasta Poręba Małgorzata Brzęczka. 

14.  Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 

15.  Inspektor d/s opracowywania projektów i pozyskiwania funduszy 

pomocowych z UE Joanna Kowalska.  

16.  Główny specjalista ds. Inwestycji Izabela Kasprzak. 

17.  Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie Katarzyna Wilk. 

18.  Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie 

Joanna Pelińska. 

19.  Przedstawiciel firmy TERPLAN Maciej Wyszyński. 

20.  Przedstawiciel firmy TERPLAN Artur Ochojski. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła XXXI Sesję Rady 

Miasta Poręba w dniu 29 listopada 2021 r. o godz. 900, powitała uczestniczących 

w sesji radnych, Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z sytuacją epidemiczną - COVID-19 

sesja Rady Miasta Poręba prowadzona jest w trybie zdalnym oraz poprosiła radnych 

o potwierdzenie obecności po odczytaniu nazwiska radnego oraz potwierdzenie 

obecności w formie elektronicznej. 

 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu XXXI Sesji Rady Miasta na dzień 29 listopada 

2021 r. radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z XXX sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Poręba 
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b) uchylenia uchwały nr XVIII/106/15 z dnia 14 grudnia 2015r. w sprawie opłaty od 

posiadania psów 

c) zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie 

d) zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Porębie 

e) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta Poręba 

f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych Radnych Miasta Poręba 

g) zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poręba 

h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 

j) zmiany uchwały nr XXVIII/170/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. 

w sprawie szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Miasta Poręba (Dz. Urz. Woj. Śląskiego z 7 lipca 2016 r., poz. 

3875) zmienionej uchwałą nr XXIX/179/16 Rady Miasta Poręba z dnia 29 sierpnia 

2016 r. w sprawie zmiany do uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Poręba (Dz. Urz. 

Woj. Śląskiego z dnia 7 września 2016 r., poz. 4515) 

k) uchylenia uchwały nr XI/119/19 Rady Miasta Poręba z dnia 30 września 2019r. w 

sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

l) uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Poręba” 

m) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Poręba 2020+ (aktualizacja na 

lata 2021-2023) 

n) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 

głosowań w trybie imiennym. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka 
Ajchenlaub, zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad projektu 
uchwały:  

1. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum z 
dnia 10 września 2021 roku. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekt uchwały oraz stanowisko komisji 
zostało radnym przesłane w dniu 25.11.2021r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji 
Nowe Spektrum z dnia 10 września 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 
 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o wycofanie z 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/170/16 Rady 
Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. w sprawie szczegółowych zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Poręba (Dz. Urz. 
Woj. Śląskiego z 7 lipca 2016 r., poz. 3875) zmienionej uchwałą nr XXIX/179/16 
Rady Miasta Poręba z dnia 29 sierpnia 2016 r. w sprawie zmiany do uchwały w 
sprawie szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 
mieszkańcami Miasta Poręba (Dz. Urz. Woj. Śląskiego z dnia 7 września 2016 r., poz. 
4515), ponieważ niniejszy projekt wymaga przeprowadzenia konsultacji społecznych 
oraz zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 2 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2021 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2021-2031. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXVIII/170/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 
mieszkańcami Miasta Poręba (Dz. Urz. Woj. Śląskiego z 7 lipca 2016 r., poz. 3875) 
zmienionej uchwałą nr XXIX/179/16 Rady Miasta Poręba z dnia 29 sierpnia 2016 r. w 
sprawie zmiany do uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Poręba (Dz. Urz. Woj. Śląskiego z 
dnia 7 września 2016 r., poz. 4515).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krystyna Rok 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad 2 projektów uchwał: w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2021 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2021-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krystyna Rok 
 
Przewodnicząca Rady powtórzyła głosowanie, ponieważ radna Krystyna Rok 
zagłosowała inaczej w systemie eSesja, niż podczas głosowania imiennego. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad 2 projektów uchwał: w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2021 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2021-2031.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 

porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.n., 4.o., 4.p. 

 
Porządek obrad po zmianach wygląda następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXX sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Poręba 
b) uchylenia uchwały nr XVIII/106/15 z dnia 14 grudnia 2015r. w sprawie opłaty od 

posiadania psów 
c) zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie 
d) zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Porębie 
e) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta Poręba 
f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych Radnych Miasta Poręba 
g) zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poręba 
h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 
i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 
j) uchylenia uchwały nr XI/119/19 Rady Miasta Poręba z dnia 30 września 2019r. w 

sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 
k) uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Poręba” 
l) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Poręba 2020+ (aktualizacja na 

lata 2021-2023) 
m) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

n) rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum z dnia 10 września 2021 roku 
o) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2021 rok 
p) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2021-2031 

5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
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7. Zamknięcie sesji. 
 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXX sesji Rady Miasta Poręba. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XXX 

Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 25 października 2021 roku został 

przesłany radnym drogą elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady 

Miasta.  

Przewodnicząca zapytała czy radni chcą zabrać głos w sprawie protokołu z XXX Sesji 
Rady Miasta – nikt nie zabrał głosu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu z XXX sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej oraz oddała głos 

Burmistrzowi Miasta Poręba. 

Pytanie zadała:  

radna Ewelina Janeczek:  

- w jakiej sprawie odbyło się spotkanie z Zakładem Karnym. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta: spotkanie odbyło się w  celu uzyskania 

informacji czy coś się zmieniło w kwestii możliwości wykorzystania osadzonych na 

potrzeby pracy na rzecz Gminy Poręba. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=1338 

 

Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym o kolejne tematy. 

Pytanie zadał:  

Radny Przemysław Kiliański:  

- zgłosił, aby przyłącza odbywały się po zimie (na wiosnę). 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=1338
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta: poinformował, że przekaże zgłoszenie 

Prezesowi MPWiK Poręba. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=1737 

 

(Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

do protokołu.) 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=1303 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/311/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
b) uchylenia uchwały nr XVIII/106/15 z dnia 14 grudnia 2015r. w sprawie opłaty od 
posiadania psów 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=1737
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=1303
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Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XVIII/106/15 z dnia 14 grudnia 
2015r. w sprawie opłaty od posiadania psów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/312/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
c) zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z dnia 27 czerwca 2016 r. 
w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 Rady Miasta Poręba z 
dnia 27 czerwca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
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Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/313/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
d) zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Porębie 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/314/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
e) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Pytania zadali: 

1. radna Jolanta Łakomska: dlaczego radni dostali gotową uchwałę, dlaczego nie 

było to omawiane na wspólnym spotkaniu Radny Miasta.  
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Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2414 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos Mecenasowi Michałowi Szachnitowskiemu: 

poinformował, iż proces przygotowania treści uchwały narzucił ustawodawca. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2469 

 

Głos w tym temacie zabrała ponownie radna Jolanta Łakomska: 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2592 

 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski w temacie wspólnych posiedzeń komisji. 

Głos w tym temacie zabrała radna Jolanta Łakomska. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2658 

 

2. radna Krystyna Rok: zapytała jak się mają takie kwoty do budżetu miasta oraz 

na jakiej podstawie zostały ustalone. 

 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2873 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta: poinformowała, iż takie kwoty biorą się z 

ustawy i przepisów wykonawczych.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2907 

 

Głos zabrała Przewodniczą Rady, poinformował, iż nikt nie zabiera radnym 

możliwości wypowiedzenia się w sprawie uchwały. 

 

3. Radny Jarosław Machura: jeśli ustawodawca dał  do wyboru przedział 80-

100%, to dlaczego nie jest to 80%. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3023 

Odpowiedzi udzielił Mecenas Michał Szachnitowski: zmiana dotyczy pracowników, 

których stosunek pracy został nawiązany z wyboru jakiego dokonali mieszkańcy. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3099 

 

Głos w tym temacie zabrała radna Jolanta Łakomska. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3183 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2414
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2469
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2592
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2658
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2873
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=2907
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3023
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3099
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3183
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza 
Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/315/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych Radnych Miasta Poręba 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Pytania zadali: 

1. radny Jarosław Machura: kto ustalał stawki diet radnych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3431 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta: poinformowała, iż inicjatywę uchwałodawczą 

podjął Burmistrz Miasta.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3471 

 

2. radna Jolanta Łakomska: poinformował, iż ten projekt uchwały jak i 

wcześniejszy są niezgodnie podjęte. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3640 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski: w temacie tworzenia uchwał.  

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3431
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3471
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3640
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Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3724 

 

3. radny Marek Miśta: poinformował, iż dieta stanowi rekompensatę za utracone 

przez radnego zarobki. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=4346 

 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i 
zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Elżbieta 
Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Marek Miśta 
 
Uchwała została podjęta 8 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/316/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
g) zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=3724
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=4346
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/317/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/318/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/319/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
j) uchylenia uchwały nr XI/119/19 Rady Miasta Poręba z dnia 30 września 2019r. w 
sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XI/119/19 Rady Miasta Poręba z 
dnia 30 września 2019r. w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
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Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/320/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
k) uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Poręba” 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych Rady Miasta.  
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Pytania zadali: 

1. radny Jarosław Machura: poinformował, iż studiom nie działa w imieniu 

mieszkańców. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=4993 

 

Głos w tym temacie zabrał Kierownik Referatu NiGK Kamil Kowalik oraz Burmistrz 

Miasta Poręba: zadaniem gminy jest, aby panować nad ładem urbanistyczno-

architektonicznym w mieście.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=5051 

Głos w tym temacie zabrał również radny Przemysław Kiliański. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=5379 

 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Poręba”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=4993
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=5051
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=5379
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Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/321/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
l) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Poręba 2020+ (aktualizacja na 
lata 2021-2023) 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych Rady Miasta.  
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Pytanie zadała: 

1. radna Jolanta Łakomska: dlaczego nie ma protokołu z komisji wspólnej. 

Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady Miasta oraz Mecenas Michał 

Szachnitowski: spotkanie nie było protokołowane, nie było opiniowanych uchwał. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=5562 

 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Poręba 2020+ (aktualizacja na lata 2021-2023).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (2) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/322/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=5562
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m) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/323/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
n) rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum z dnia 10 września 2021 roku 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum z dnia 10 
września 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 



Strona 19 z 22 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz 
Turek 
PRZECIW (1) 
Przemysław Kiliański 
 
Przewodnicząca Rady powtórzyła głosowanie, ponieważ radny Przemysław Kiliański 
zagłosował inaczej w systemie eSesja, niż podczas głosowania imiennego. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum z dnia 10 
września 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/324/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 5 minutową przerwę. 
Po przerwie Przewodnicząca sprawdziła quorum – obecnych jest 15 radnych. 
 
o) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2021 rok 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2021 rok.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/325/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 
p) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2021-2031 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 
na lata 2021-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXI/326/21. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 
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5. Interpelacje i zapytania. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 

swoich interpelacji i zapytań.  

 

Interpelacje i zapytania przedstawili:  

 

1. Radny Jarosław Machura: przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-

video: https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=6763 

 

2. Radny Mariusz Kołton: przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=6821 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazywali drogą 

elektroniczną na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową 

należy wrzucić do skrzynki na korespondencję w siedzibie Urzędu Miasta Poręba. 

 
6. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka 

wpłynęła do Rady Miasta:  

W dniu 26 października 2021 roku: 
- wpłynął z Urzędu Miasta Poręba raport o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Poręba w roku szkolnym 2020 /2021; 
 
W dniu 16 listopada 2021 roku: 
- wpłynęła skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie; 
 
W dniu 22 listopada 2021 roku: 
- wpłynęło pismo od Ministra Rodziny i Polityki Społecznej w sprawie stanowiska dot. 
wyjaśnienia pojęcia maksymalnego wynagrodzenia o którym mowa w art. 37 ust. 4 
ustawy o pracownikach samorządowych. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy 

posiedzeń Komisji w miesiącu grudniu 2021 roku: 

 

 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb 
obradowania 

Komisja Gospodarki i Ochrony 
Środowiska 

13.12.2021 
(poniedziałek) 

08:00 Zdalny 

Komisja Rewizyjna 13.12.2021 
(poniedziałek) 

13:30 Zdalny 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=6763
https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=6821
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Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 

14.12.2021 
(wtorek) 

09:00 Zdalny 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 

14.12.2021 
(wtorek) 

13:00 Zdalny 

Sesja Rady Miasta  20.12.2021 
(poniedziałek) 

09:00 Zdalny 

 

W sprawach różnych głos zabrała: 

1. radna Ewelina Janeczek: podziękowała i pogratulowała postawy Panu 

Patrykowi Piltz, strażakowi OSP Niwki za udzielenie pomocy będąc świadkiem 

wypadku w Czechach.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=7006 

 
 
7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady XXXI sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

Elżbieta Kołodziej 

 

 

Protokolantka: 

Natalia Dworak 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://www.youtube.com/watch?v=OHKA2gbtT9c 

 

https://youtu.be/OHKA2gbtT9c?t=7006
https://www.youtube.com/watch?v=OHKA2gbtT9c

